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1320843 61 02, poslovni radun:

kih sbstara (u daljnjem tekstu: Komora)
rti u prostorijama Hotela Westin, Zagreb,

jerenstva medicinskih sestara izvan

i to u roku od 48 sati radunajuii od isteka
rr. Obzirom na neradne dane, rok za
ako bude prigovora, Vije6e u roku od 8

IK

sa 126. sjednice Vi.je6a Hrvatske
odrLane 13. svibnja 2021. godine s

Kr5njavoga 1 sa sljededim

komore medi
poiietkorn u 11

l. Usvajanje zapisnika sa 125. sjednice Vije6a M$ (u privitku),
a Povjerenstva medicinskih sestareL

usdvr5avanj4

obljp od 1,1, do 31.3.2021. godine,

Dnevni redjejednoglasno usvojen, uz ispravak na a todle 5, koji prema prijedlogu
t202A. godinu izarazdoblje od 1.1. doAgneze Aleks ij evii; sada glasi Financij sko izvj e56e

31.3.2021. godine.

Ad 1)

Usvajanje zapisnika sa

Zapisnik sa I25. sjednice

Ad2)

125. sjednice Vijeda H
Vijeda HKMIS je j

2. Imenovanje predsjednice/predsjednilca i d
izv an zdr av sfveno g sustava,

3. Provodenje redovitih strudnih nadzora,
4. Ponovna uspostava bodovanja trajnog st

5. Financijsko ilzvje5ie 2a2020. godinu ii
6. Razno.

Nazodan je 2l dlan Vijeia.

Imenovanje predsjednice/predsjednika i ilanova
zdravsfvenog sust:rva

podnijeti prigovor zbog nepravilnosti Vijedu f{KM
dana kad je izvr5enil radnja na koju se stavlja prigo

Predsjednica Vije6a zamolila je tajnika Komore da
Tajnik Komore reklla je kako su sve prijave kcje su

Q izvijesti o postupku izbora.
lanovi Vijeda dobili stigle u roku te 6e i

imenovanje biti obevljeno u roku. Kandidati 6e odm na\on sjednice Vijeda biti izvije5teni o
izboru. Pojasnilaje postupak Zalbe ukoliko netko n bude Zadovoljan izborom, Sto znadi rla
kandidati koji nisu izabrani temeljem dlanka 10. P ilnik4 o izboru tijela HKMS mogu

prigovor istjede u ponedjeljak. Nakon isteka tog



dana mora organizirati sjednicu radi oclludivanja o

kojeje konadno, a nakon toga nezadovoljni kandid
sudu, Predsjednica Vije6a podsjetila je kako siu svi
kandidata, Bira se predsjednik i detiri dlana Povj
Povierenstva. a nakon tosa ie se medu izabranim
Povjerenstva. Provedeno je glasovanj e te je z;a

izv an zdr av stveno g sustava imenovana S nj eZana C

Marijana Luk5id Puljak, Jelena Nemec i Dalma Saj

protiv kolegice Cukljek te je pitao koliko Zdra
predsjednika u povj erenstvirna. Predsjodnica Vij
Baki6 rekaoje da su sada dvije predsjednice povj
Predsiednica Vijeda rekla je kako ne razumije tu k
neie govoriti na tu temu. SnjeZana Busandii rekla j
izabrana za predsjednicu Povjerenstva te se n,ada k
zbog dega je inicirano osnivanje Povjerenstva, ato
kojih ima najviSe, Bojan Baki6 pitao je predsj

izabran| proditati imena dlanova Povjerenstva i nj
pitala je je li kolega dobio mail. Bojan Baki6
strudna sprema i radna mjesta dlanova Povjerenstv
radna mjesta i strudnu sprernu dlanova Povjerenstv
u Povjerenstvo nije izabrana ....., koja je od prodet

obtazovana, alije sestra s terena.

Ad3)
Provodenje redovitih struinih nadzora
Predsjednica Vije6a pojasnila je da se radi o redov
predloZilo Povjerenstvo za strudni nad:zor.

Predsjednik Komore rekao je kako smatra da se od
redovitih strudnih nadzora, buduii da se oni najavlj
epidemiolo5kih mjera. Ostaje joS Sest mjeseci za
zaovr godinu. AgnezaAleksijevii se r;laZe da
Pitalaje je li se pravilnik mijenjao od 2.003., tajnik
dio koji propisuje da predsjednik moZe odrediti p
provoditelja. Agneza Aleksi.jevii reklaje kak,c u fi
i redoviti strudni naclzori. Tajnik Komore odgovori
komorama osigurava odreden iznos za provodenje
provoditeljima se potpisuje ugovor, nakon d,ega se

kao i ugovori s plovoditeljima nadzora i nak;on
Zvonimir Pardina takoder se slaZe s ponovnim
smatra da su nadzori prijeko potrebni radi usprostav
tako<ler j e podrZala ponovno provodenj e reclovitih
Vijeda predsjednica Povjerenstva rekla je kako su 2

nadzor, tetiri nadzora po nalogu ministarstva i j
izvanredni nadzori koje odreduje predsjednik Njez
treba biti vi5e i da Komora treba provjeriti procese
pojasnio da izvanredLni nadzor ide po prijavi, odn
ili socijale a moZe se razmisliti o tome da se u slj
nadzoraipodrLava tu ideju. BlaZenka Stunja podsj
odmah kad se pojavi nepravilnost i odrediti iz:van

oru i donijeti rje5enje o prigovoru
ima pravo podnijeti tuZbu Upravnom
primili Zivotopise i planove i programe

a. Prvo 6e se birati svih pet dlanova
ovirlna glasati za predsjednicu

edniQu Povj erenstva medicinskih sestara

:ljek, a za dlanove Bosiljka dondic,
. Bojan Bakii rekao je kako nema niSta

Lo veleudili5te ima r;vojih dlanova i
reklalje kako nema taj podatak. Bojan

sa Zdravstvenog veleudili5ta.
statagiju, Bojan Baki6 rekao je kako dalje
kako joj je drago Sto je kolegica e ukljek
o ie iad PovjerensWa apostrofirati ono
r problemi kolegica u socijalnoj skrbi
Vi.jefa mogu li se sad, nakon Sto su

a r4dna mjesta. Predsjednica Vije6a
je d! se svejedno proditaju imena,
Anaitazija Sorii Urani6 proditala je
Boj4r Baki6 rekao je kako mu je Zao Sto

sucljeilovala u inici.jativi i koja nije visoko

im strprdnim nadzorima, a koje je

.6. mpZe nastaviti s provodenjem
ju unpprijed, a odekuje se i popu5tanLje

Lvljanje strudnih na<lzorakoji su planLirani

nastaviti s redovitim strudnim nadzoima,
.omore odgovorila je da se mijenjao samo

itelje strudnihnadzorakoji nisu na listi
ijskom planu nisu odvojeni izvanredni

je kako Ministarstvo zdravstva svim
rudnih nadzora, Nadzor se prvo obavi, s
pisnik dostavlj a Ministarstvu zdrav :;tv a,

minis[arstvo ispla6uj e sredstva.
konr provodenja strudnih nadzorai
anja ftomunikacij e. BlaZenka Stunja
'udnih nadzora, Na prethodnoj sjednici
20. plovedena jedan redoviti strudni
izvanredni nadzor. Zanimaju ju

nni5ljenje je da iz:vanrednih nadzora
i dokumentaciju. Predsjednik je

o Lal\i, ili prijavi Ministarstva zdravstva
j godini pove6a broj redovitih strudnih

ila je kako predsjednik moZe reagirati
ni na<ilzor.



Odluka o tome da se redoviti strudni nadzori podnu
usvojena.

Ad4)
Ponovna uspostava bodovanja trajnog struinog
Predsjednica Vije6a rekla je kako situacijajoiinije
obvezom skupljanja bodova. MoZe se odluditii da se
obvezom. Zvonimir Pardina rekao je kako bi od 1.6
te misli da bi trebalo iii u oba smjera, online j uZiv
epidemiolo5kim mjerama, Nevenka Ivek slaZo se s
vratiti u normalu od 1.6.. Misli da ustanovama
predavanja biti online ili uZivo te da bi moLda
7 ili 10 bodova. Predsjednik se slaZe da se od 1.6.
sludaju da se situacija promijeni, uvijek se moZe
ie svi uspjeti skupiti dovoljan broj bodova do kraja
okupljanjima, ali predavanje se uvijek moZe ponovi
Komora moZe financirati prostore potrebne zaL od
rekao kako u njegovoj Zupaniji, otkako su krrenula o
ljudi koji posjeduju predavanja uZivo jer je ljudima
putovati, Ivica RaZnjevi6 zamolio je da, ako netko
Komora ne bude rigorozna. Tajnik Kornore pcrjasni
trajnog usavr5avanja. Ako se donese odluka da se
tada obradunavati bodove, sukladno godini :ra skul
Zvorc Novak zanrolila je da s;e vodi raduna o lome
predsjednik je odgovorio da se to moZe tolerirati, T
tome biti sljedeii tjedan objavljena na web stranjci
pojedinadne sludajeve. Predsjednikje rekao da obav
fokusu.
Odluka o tome da se od 1.6. ponovo uvede ob'veza
bodova u j ednoj godini v aLenja Odobrenja j ednogl

Ads)
Financijsko izvje5de 2a,2020. godinu iiza razdobl
PredsjednicaYije(,a izvijestila je nazodne kako je
fi nancij ska izvj e5c a pr ezentir ati Domagoj Re gvar,
Domagoj Regvar podsjetio je kako je Komora d
mi5lj enj e neovisnog rev izor a za 2020. godimr. Na
revizorskih izvje5taja: pozitivno, negativno i sa zad
revizije za neprofitne organizacije, lkvatska kom
imalapozitivno mi5ljenje, kao i ove gocline, Sto nas
organizacija koje do sada nisu imale niti negativno
Agneze Aleksijevid vezano u:z strudne nadzorerod
ugovor s Ministastvom zdravstva u iznosu od lj0.

po posebnim propisima. Ministarstvo zclravshva re
nadzore koje su obavile medicinske sestre i telmi
dokumentacije koju Komora dostavlj a Ministarstvu

radunovodstvu se ne odvajaju redoviti od izvanredni
navedeni u jednoj stavci. Sto se tide relirndacije, to j

provedenom strudnom nadzotu, ugovorima, obrrad

vofiiti od l. lipnja 2021. jednoglasno je

iavrSavanja
jbolja, ali smaha da bi se trebalo podeti s

me, afi u njezinoj Lupaniji 6e se te5ko
prepustiti odluku o tome hoie li

vanje ipredavanja, Zvonimir Pardina je
line predavanja, jako se smanjio broj
-rno lpk5e pratiti online predavanja nego
uspiJe skupiti dovoljan broj bodova,
je da se radi o uspostavi redovnog

omorg, te da 6e ured Komore rje5avati
iest ni,oZe biti objavljena i u Plavom

pl.jahjabodova i tr: minimalno l5
je 

]rsvojena.

od 1.1. do31.3.2021. godine
iteljica radunovodstva bolesna te 6e

obav[jati godi5nju reviziju te je proditao
je kako postcrje tri vrste

kom. Od podetka obveze provodenja.
mediqinskih sestarar svake je godine

u rijetku skupinu neprofitnih
i5ljenje niti sa zadriikom. Na pitanje
orio je kako Komona ima sklopljen
Kunfl, za provodenj e strudnih nadzora. IJ
strudnih nadzoratako da su svi tro5kovi
sta'valk 3. u prihodima, gdje su prihodi
ira ffo5kove Komori vezano za strudne

Tro5$ovi se refundiraju temeljem
ravstva, a rijed je o zapisniku o
i putpim troSkovima. Agneza



Aleksijevi6 pitala je kad je do5lo mi5ljenje revizo
pro5li tjedan. Agneza Aleksijevii rekla je kako izvj
Komore te da je to samo konstatacija. Domagoj Re
na web stranici, a ukoliko je potrebno rnoZe se i
kako nije potrebno, bududi da 6e biti olrjavljeno.
usporediti, kao niti pro5li pu1., Brojke same po, sebi
odnosno periodidni izvje5taj zaprva tri mjesier:a p
li se prva tri mjeseca ili o 2020. godini. Agneita A
mjeseca dobije izvje56e s paralelom s pro5lom godi
plan koji je usvojila Skup5tina. Pitala jo za51;o vij
odgovorio je da su materijali koji su poslani dlanov
koji su bili postavljeni. Finarrcijski plan prik:a:zan je
nije bio traLen kvartalni prikaz. AgnezaAleksrijevi6
bi indeks trebao biti uvijek prisutan kad se racli
jednu i drugu godinu. Domagoj Regvar rekao je da
jednoj stavci, Agneza Aleksijevid zamolila.je neka
Regvar rekao je kako se u financijskim izvje5dima
Agneza Aleksijevi6 pitala je za5to Vijeie ne dLobiva

Domagoj Regvar je odgovorio da se bilanca ntoLe j
dostavi i bilanca, AgnezaAlelsijevi6 rekla.je kako
mogu sve prona6i, a kad bi se dostavila bilanca sve
revizorska izvje56a i ostalo. Smatra da prikaz koji
odnosno novaca te da nema naslova niti nodn,as

sve bi bilo jasno. Na osnovu bilance radi neovisni r
bilancu kako bi bili informirani. Domagoj R.egvar
stavkama i prate bilancu, a ovim prikaz:om Ze.ljelo

odnosno olak5ati razumijevanje. Iz bilance jeteLe i
Aleksijevii rekla je da ima bilancu Hrvatske lijedni
neprofitrre organizacije. U toj bilanci je sve.jasno i
je rekao da bilanca nije detaljno prikazana, nego
se prikaz napravi detaljnije. Agneza Aleksijevid rek
umjesto izvje5ia revizora. Rekla je kako je rluLgo u
pitanja, sve do nedavne sjednice. Pretpostavlja k
ekonomski rjednik, sa dime se slaZe, Pitala je koli
da ih ima troje, Rekla je kako to znadi da se Vijeie
zatraLiti podatke, a zaposlenici Komore ih tr:ebaju

brane njihov interes, na Sto je Domago.j Regvar re
pitala je zaSto nisu prikazani prihodi od EU pro
Regvar odgovorio je da su prihodi EU projekata na
Agneza Aleksijevi6 rekla je da se tu brnjke ner slaZu
prikazalo pa za 2020. nedostaj e oko 60 0, 000 l(una,
navedeni u prihodima, a postoje u planu. Domagoj
oslvaren niti jedan prihod vezanDz EU projekle. A
shvati kao napad. U financijskom planu koji se na
prikazane te stavke, ali one nLisu prikazane Vi.je6u.
jer stoji da su oni odgovorni za financijsku politiku
dlanovj Vijeda odgovorni. Rekla je kako izuzr:tno c

zamolila da se ubuduie Salje bilanca iz koje ie sve
previ5e zbunjuju6e i dlanovi Vijeia se ne snalaze u
doktorirala na ekonomiji, njezin savjet je da ubud ne pbja5njava, neg;o da se samo po5alje

Domagoj Regvar rekao je kako je stiglo
ia.jo$ uvijek nema na web stranici
ar re[ao je da 6e izvje5ie biti objavljeno
ti e-lnailom. Agneza Aleksijevii rekla je

Ja je tla se izvjeSie opet nema sa dime
i5ta nb znade. Nedostaje tromjesedje,
le go$ine. Domagoj Regvar pitao je radi

ijevid predloLila je da Vijeie svaka tri

je rerkfa kako nedostaje indeks, budu6i da
'edtra, a dak bi mogla i6i i struktura ira
ije bilo prekoradenja sredstava niti po
rslovi idu kroz svaku stranicu. Domagoj
ikad na taj nadin ne stavljaju naslovi.
bilanqu, odnosno za.Sto bilanca nije javna.
vno vfldjeti te da nije problem da se

dlariovi Vije6a medicinske sestre i ne
bi bilo nepotrebno: obrazloLenja,

dobili nije pregledan, ne u smislu iznosa,

dlanovima Vijeia pojednostaviti,
itavati pojedine podatke. Agneza

ke komore i da je orna propisana zasve
vaki {etalj je prikazan. Domagoj Regvar
ro suqiarno po stavkama, attaLeno je da
aje dp bi i

!':1,r,1:se rniisli da oranuvr v rJcoa nc razurnrJu
ekonomista ima u Komori, odgovoreno je

mo4a time baviti, nego samo treba
i. Odekuje da ekonomisti i pravnici
da. sp tako i radi. Agneza Aleksijevi6
i za/.020. i 2021. godinu. Domagoj

i u prihodima pod stavkom 6.

Sve jg dobro, ali se to nije lijepo
za2p2L oko 3 milijuna Kuna jer nisu

vaq rekao je da t 2020. godini nije
:a Aleksijevid zamolila je da se niBta ne

i na s[ranicama Komore lijepo su
la jp da se dlanovi Vije6a pomalo lboje

je z4molila da se pojasni za Sto su fodno
ni voditeljicu radunovodstva, ali je

iti jasho, na kraju godine, jer je sve clrugo
rlikoj kolidini materijala. Budu6i da.je

rom kriko bi se moglo usporedivati i pratiti
ici nisu dobili izvje56e. Domagoj Regvar
na Vd e6a izr adeni sukladno zahtjevima
veuLkupno zato Sto je tako bilo traLeno, a



bilanca, Takoder predlaLe da se rade kvartalnit.izv
slala dlanovima Vije6a. Silvana Dekovi6 rekla je
radunovodsfva. Kad god se pita neSto voditeljicu
Vijeda odgovorni, Ako je vei odgovorna, leli znati
tisu6a medicinskih sestara i oko 6 miliiuna l(una
zadnje vrijeme nije zadovoljna financijskim lzvje56
Maksimirskoj treba popraviti, ali ne hebaju sc s
raditi u idealnim uvjetima, Ona osobno je juLder izaS

stolici. Zna se da ured Komore Zivi od medicinskih
odgovorni zasve, sve moraju i prikazati. Ner

da su sagradenavratakojako5taju 5 ili 10 tisu6aK
odnosno postoji li razlog za1:o. U izvje56u za Sk
imovina. Domagoj Regvar potvrdio je daje sve n
Predsjednik Komore rekao je kako je na neki nadin
kriti te je rekao kako su obidna aluminijska vrata
Vrata su prvenstveno postavlljena zbog stranLal<a koj
te je podsjetio na kolegicu koja je podela dolaziti, s

kolegica RuZa Uremovid. Drugi je razlog grijrmj e, j
zagrijati, a na ovaj nadin su tro5kovi srnanjeni te
Pojasnio je kako Vije6e donosi odluku kad se radi
npr. tro5kovi PR agencije ili osiguranje. Financijski
kazneno. Za svaku nepravilnost koja bi se mogla
predsjednik kao odgovorna osoba. Silvana Dekovii
Vijeia govori da su oni odgovorni pa pita za 5to su
kako su dlanovi Vijeia odgovorni zaiznose viSe od
hnancijskom poslovanju odgovorna osoba je ,cn k
rekao je da se treba uzeti u ohzir i odluka o lkupnji I

badeni, a osobito u odnosu na ugradnju vrata, Preds
laptopa bio manji od 100 tisu6a Kuna. Zvonimir Pa
kolegica Silvana Dekovii. Pitao je za kupnju auta:
je kupljen. U financijskom izvje5iu se tlo ne vidi, a

Komora ima jedno prijevozno sredstvo za koje pret
godine. Pita za5to to nije navedeno, te tko je to do
informatidke tvrtke u todki 19 a,b,c, d, e, f, g., gdj
stavke su do 100 tisu6a kuna po ugovoru. B ilo bi u
Kuna, ali ovdje se radi o iznosima od 98,500, 98.7
100 tisu6a Kuna da Vije6e moraza nedto odgovarat
njegovim opservacijamate Leli sve raz.jasniti. Trede
Komore pod todkorn 7. Ljudi pridaju sve i sva.Sta,

birtijama nego ovdje, Puno toga je saznao i u Splitu
a posebno nakon Sto je prestalo financinanje medicj
ga5enja Zaklade. KaZe se da se financiraju ljudi iz
tedajevi i strudna usavr5avanja radnika, stavkzr nije
otkad se prestalo financirati kolegice zbog
da ima novaca zaljtde koji su u uredu Komore. Za
educirati zaposleni u Komori, ako se sestre educiraj
kotizacije te moli da se odgovori o kojirn se

buduii da nema puno zaposlenih u ureclu, samo 15

izvlu6i, neovisno o kojoj vrsti edukacije se radi, hori
Nikoga ne proziva, ved ga samo zanima. Radi se o

r; prihodima i rashodima koja bi se

:o j<rj je Zao Sto danas nema voditeljice
unovQdsfva, odgovorje da su dlanovi
la Sto ]je todno odgovorna, jer se radi o 3 8

(,elaLeli biti o svemu informirana. U
ma. Syjesna je toga da se prostor u
Lje staviti PVC prozori jer ne mogu svi
a iz Covid odjela i sjedila je na drvenoj

PodrLava sve, ali misli, kad su vei
Komore pa je sludajno saznala

te ge pita zaSto to Vije6e ne zna,
inu nzivedena je pokretna i nepokretna

o u financijskorn izvje56u.

tavlj
s pitanjem o vratima. Nema Sto

a u prostoru iza prijemnog pulta.
u ured Komore i do predsjednika

jom je bilo problema> aza koju zna
r je piostor bio prevelik i bilo ga je te5ko

nik[kvih fi nanc ij skih malv er zacij a.

iznosima vedim od 100 tisuia Kuna, kao
osoba u Komori je on pa i

100 tisu6a Kuna, a pravno i zakonski u
predsljednik Komore. Ivica R.aZnjevi6
topa koju smatra besmislenom, novci su
lniikfje rekao da je iznos za kupnju
ina rpzumije i podrLava sve 5to je rekla
d je fupljen, koji auto je kupljen i za5to
izvje$iu Skup5tini navedeno je da

lja da se radi o Peugeotu i22007 .

orio i odobrio. Zanimaju ga
se vidi da su tri informatidke tvrtke, a sve

da se radi o iznosima od 50 tisuia
KuLnq. ,,Ne daj Bo)ie" da iznos prijecle

. Ne optuZuje nikoga, ve6 se radi o
pitanjp.ie strudno u:;avr5avanje uredeL

mu je Sto se o puno togaznavi5e po
i u ilagrebu u neformalnim razgovorima,
skitr sestara za redovno Skolovanie nakon

zi ne financirajru se sestre.Tu sto.je

lika, ali odito se oclnosi na ono prije,
novpa, pa se postavlja pitanje kako to

ima gp za Sto se todno moraju posebno
mahbm iz svojih sredstava ili pomo6i za

iama 4adi u zadnje dvije ili hi godine,
misli da se informacijamoLebrzo
rntaljroj, vertikalnoj ili tedajevima.
prcrvJ erenim infornnacij am a pa ga



zanima otpremnina za prethodnu predsjedniclu, Zak
moli odgovore. Predsjednik je rekao kako Komora
predsjednik kupio je sluZbeni automobil koji je
predsjednici komora imaju sluZbeni auto. Kako ne
sluZbeni auto koji koristi zaprijevoz s posla na
predsjednica Vije6a koja je tada bila kolegica Ljubi
kilometara. Osobno ima kod kuie dva auta iL sliede6
sluZbenim auto bio je u Splitu, Cakovcu i drugim
ne dobiva naknadu ni za kakve dodatne tro5kove. Z
od Vijeia, odnosno nitko nije obavijestio Vrijerie da
auto je registriran na Komoru, a prikazano je isalno
ovdje netko ne5to mulja. Predsjednik je rekao da se

zapisnik. On ni5ta ne krije, te.ie odgovorio na pitan
Skolovanje radnika odnosi na sve one edukacije na
uz GDPR, sprjedavanje pranja novca i slidne oba
prida po Splitu, ali on svoj studij u Splitu sarn
pamet, niti je tako odgojen, da koristi svoju pozicij
iako i on ima pravo na usavriavanje, ali ima svoju
sjednici Vijeia to moZe svirna predoditi ponrodu
on iskori5tava Komoru. Informatidke tvrtke iet zate
nije angaLirana nakon Sto je on doSao. Kao
iznosima maniim od 100 tisu6a Kuna. 'fo su tvrtke
godina. Domago.i Regvar rekao je da se radi o tv
posla. Tu je Dokument IT koja ima aplikaciju E-u
aplikacija. Tu je tvrtka Agentius koja vodi portal E-
odrZavanj em infrastrukture, radunala i serv erur za
Zvonimir Pardina rekao je kzko Dokument nT od
Aleksijevii, dlanovi Vijeda ne vide puno toga. Sl
mu je sumnjivo. O svemu ne Zeli raspravljati po bi
optuZio predsjednika, vei je samo pitao za djelatn
pitanju te moli da to ude u zapisnik. Rekao je da su
sestara, a nitko nije imenovao nikoga. Iimatra da je
ne saznaje se na Vijedu. Predsjednik je rekao da ne
svatko mogao nazvati i pitati ima li auto, ali nitko
kako ovaj sastav Vijeia i ona kao predsjednica
time je zgroLena. Smatra to prestra5nim. Ne moZe v
mu treba auto kako bi putovao iz Bjelovara te da on
znati. O tome se govori po kuloarima i podruiini
stranici Komore obiaviti da su dlanovi Viieira dobil
znadajnom iznosu. Predsjednica Vije6a rekla je
Bojan Baki6 rekao je kako rnu nije jasno u ko.iem
kako mu nije dala rijed i kako prema Poslovniku n
potvrdila je da predsjednik Vijeia daje i oduz.ima ri
ne imenuje, ali vidi se koliko je vremena trebalo
detvrto pitanje:je li istina da je prethodna predsjed
Predsjednik je rekao daje to istina. Zvonimrir Pardi
radunovodstva, da se pisanirn putem po5alju odgov
da ga ljudi krivo gledaju, misle da sjedriu Vijer6u i
veliki problemi na terenu, kad ljudi pitaju, a nema
ni materijalno ni l<rividno, niti po bilo kakvoj osnov

judno|je postavio detiri pitanja na koja
ma fizlidki dva auta. Kad je postao
ro 92 fisu6e kuna i to nije tajna, svi
ikorigtio putne tro5kove, kupljen je
. S kppovinom auta upoznataje
Zrnb. S tim autom pre5aoje 80 tisu6a

tjedap moZe donijeti dokaz o tome. Sa

pitao je za5to se to krije
kupfieno drugo vozilo. S trede strane,
no fozilo skup5tirrarima Sto znadi da
radi o te5koj optuZbi i moli da to ude u

o shjZbenom autu. Rekaoje da se
je su iSli, kao npr. usavr5avanje vezano

re edtrkacije, Rekao je da ne zna Sto se

Sto nl,oZe i dokazati. Ne bi mu palo na
predsjednika kako bi sebi platio stuclij,

i $am pla6a studij. Na sljedeioj
na i t[plata. Odito se radi o tradevima da

kad je postao predsjednik, niti jedna
ik 'V{je6a nije u to imao uvid jer se radi o
rje stiraduju s Komorom vi5e od 10

koje se bave sveLka svojim segmentom
E-hkms i odrZavaju module tih

Tvrtka Contineo bavi se

p. $iti jedna fvrtka se ne bavi svime.
a tri $tvari, Kao Sto ie rekla Asneza

ie se rhzumije u bilancu, aii vidi ono Sto

ijama; nego na Vijeiu. Rekao je kako nije
uredb, a nije rekao da je predsjednik u
ide krenule kad je prestalo financiranje
losnp da se puno toga saznaje okolo, a

iitci se saznaje okolo. Smatra da ga je
to nije pitao, Predsjednica Vije6a rekla je
pojma o tome da pledsjednik ima auto i

erovafi da predsjednik nije mogao redi da
ne vidi potrebu da bi Vije6e to trebalo
a. Bojan Baki6 pitao je tro6e li se na web
laptope i tablete, budu6i da se radi o
kollega Baki6 odito ima neki problern.

rjeru gvo ide. Preds.jednica Vijeda rekla je
a pravo govoriti, Tajnik Komore

Zyonimir Pardina rekao je kako nikog
se neke stvari ne doznaju. Ostalo je i

Kr.Qmore dobila otpremninu.
predloZio je, budu6i da nema voditeljice

ri sviin dlanovima Vijeca. Radi se o tome
ima naknadu i tko zna Sto ioS radi. llo su
govofa. Rekao je kako ne Zeli odgovarati
kao plan Vije6a, tim vi5e Sto je na



zadnje dvijetri sjerCnice Vijeia svaki put slu5ao o t
zapla6e, zapravne akte. Vije6e je odgovorno za s
nije mu ugodno dodi na predavanja gdje ljudi misle
trebao dignuti ruku za ne5to Sto ne zna" Zna dafi
znaju joS manje nego Vije6e. Predsjednik je rekao
je do5ao. Nije jedini predsjerlnik koji irna sldibeni
jeftinije, Ako Vijede smatra da predsjednik nr: tre
Zvonimir Pardina rekao je kako nije protiv auta niti
zna Sto se dogada, a odgovara zato. B<>jan llzkii
ne5to Sto mu ne odgovara, a ako netko ne Zeli
kandidirati za dlanaVij eia Komore. T'aj nik K om
jedina osoba koja rnoZe odgovarati za financijsko
pod inj enj e kazn erro g djela v ezano g uz Komoru, ni

iTtt*--. Pardina rekf iti
Vrjede odgovara zarazne stvari, pla6e, zakone, p
ni5ta protiv nikoga osobno niti je ikoga imenovao.
trenutku ne moZe sjetiti Sto je todno rec":eno na zadn
moZe proditati zapisnike ili preslu5ati snimke kako
dlanovi Vije6a ne6r: biti kazneno niti financijsrki go
Predsjednik Komorre je jedina osoba koja zastupa
sudski registar. Osoba koja je ovla5tena za
je upisana u sudski registar. 'Io je predsjednik Kom
odgovarati. Ako Komora neito napravi i zala' 6e

stoje imenom i pre;zimenom. Zvonimir Pardina re
2020. godine, ajedno vude drugo. Pitao je je lli ovo
Komore skup5tinarima. Domagoj Regvar rekao je
To vozilo je izamortizirano i njegova knji
struke, kako je i evidentirano u financijskom iizvj
odgovori na sva ova pitanja po5alju pisanim prutem

Predsjednica Vije6,a pitala je koji je rok za slanje
da baren sljedeii {jedan, buduii da se mora pri
ne zna je li oboljela od
Aleksijevi6 podsjelila je na odredbe Statuta kojim j
financijsko poslovanje i Pravilnika, todke 2tr.gdje j
od 100 tisuia KunaL. To je ono Sto dlanove Viieia
Misli da je to zbunjiujuie jer kod ovlasti predsjedni
ugovore. Nigdje ne pi5e u ovlastima predsjednika
Komore rekla je kako dlanak 25., stavak 2, pr,cpisuj
do 100 tisuia Kuna., azavile od tog iznosa oclluku
je kakvo todno financijsko poslovanje vodi'Vijeie,
neka se to izbri5e iz Statuta pa vi5e nede biti p,otre

kako se ove godine predvida.jLr izmjene Statuta,
kompetentna voditi financijsko poslovanje Kom
je u Statutu to nedoredeno, ali se po5tuju svi financi
se HKMS moZe voditi primjelom drugih Komora
odluke do 50 tisudzL Kuna, pa kad se budu radile i
prijedlog za ubudurie, Pitala je za literaturu, je li to
biblioteku, te moli da se kaZe o kojim se knjigama

te d{ je Vijeie odgovorno zafinancije,
ane zna niSta. Coviek se na.de zate(,eni

da on ima prste u svemu tome, a on bi
rcijski plan potvrtluje Skup5tina, ali oni
ko stivarno nema prrste u nidemu od kad

ie prof iv bilo dega, ali je protiv toga da ne
lao je kako nitko ne mora dignuti ruku za
ornos[, onda se sljede6i put ne treba
pojaqnilaje kako je predsjednik Komore

anje, prekoradenje ovlasti, za
od zato ne moZe oclsovarati

na zadnjih par sjednica bilo govoreno da
ise. Ivfolio je da u zapisnik ude kako nema
'ajriik Komore rekla je kako se u ovom
ih par sjednica o odgovornosti Vijeia, aliIr par sJednlca o odgovornostr Vrjeca, ali
i to ufvrdila. Predsjednik Vije6a niti
ieni, jpdino predsjednik Komore.
rmord u odnosu prema vani i upisan je u

o i prpdstavljanje Komore je osoba koja
re pa ako ne5to napravi, on 6e zato i
lsjednik odgovarati buduii da on ili ona
je k{ko se podeo referirati na ovo iz

ilo prijavljeno kao pokretna imovina
o.je rijed o Peugeotu i22001 . godine.
vrijednost je nula, sukladno pravilima
ZvQnimir Pardina predloZio je da se

vimL dlanovima Vije6a, a ne samo njemu.
Tajnik Komore zamolila je da se

voditeljica radunovodstva, za koju sejo5
da1.i precizni odgovori. Agneza
u bdki 9. definirano da Vijede vodi

r delinirano da odluduje o iznosima vi5im
ine, iako nitko nema ni5ta protiv nikoga.

to ng piSe, ve6 pi5e samo da potpisuje
on vedi financijsko poslovanje. Tajnik
kalco predsjednik moZe sklapati poslove
rnosi Vijeie. Agneza Aleksijevi6 pirtala

Sto jQ propisano Statutom. PredloZilaje
zapilanjima. Tajnik Komore rekla je
:za Af eksijevi6 smatra da nije
Predsjednik je rekao kako je istina kako
ski prppisi. Cecilija Rotim rekla je kako
je jr: propisano da predsjednik donosi
iene Statuta i to se moLe tzeti u obzir kao
rdavanje knj iga ili nabavlj anj e knjigr za

t-,t

, abez nje se ne mo

Idkocler je pitalaza stavku 18 koja se



odnosi na usluge za5tite i odrlavanja gradevinskih
radu propisano da tvrtke koje imaju mzmje od 20
Predsjednik je rekao da je u pravu. Cecilija Rotim
dodu medu kokgice, bilo u podruZnici, bilo na radi
preureduju, za5Loje tolika cifra i tako clalje. Svi
Dekovid reklaje na demu ona sjedi. Pitalaje.jiesu li
dobiti ne5to od osiguranja kad je bio potres. irtrjezi

Ljude dosta toga smeta i desto se postavljaju
misli da bi, kad bi imali vi5e clostupnih informaci.ja
argumentirati. lJ nekim situacijama j e .j ako ner

raznapitanja. Dra se radi o njezinoj ustanovi, imala
slidna onome Sto ie rekao Zvonimir Pardina: auto
trenutku joj nije ugodno, buduii da mora braniti i
arsumente za to. PredlaZe da se Viie6u da vi5e in
je navela Silvana Dekovii da ljudi pridaju o sivim
vidjele ta siva vrata o kojima ljudi pridaju, To su

kolegice i kolege, iiega treba biti svjestan. Oni ju pi
to iskreno nezanima, razumije predsjednika, nikog
srednje strudne spreme koje moZda ne razurniju ru
je daje najgore Sto se puno toga sazna prije nego
se zna Sto je bil,o na Vijeiu. Predsjednik je relcao

tisuia kuna kakvu imaju druge Komore, Medutim,
fizioterapeuta ili lijednidka Komora imaju svoje i

iznosima iznad 50 do 300 tisu6a Kuna. Za iznLose i

upravni odbor ili Vije6e. Izvr5ni odbor je tijelo koj
optereiuje takvim odlukama, ve6 samo teku6im
planiraju Standardizirani postupci u zdravstvenoj
zazaltitu odpoLan i za5titu na radu. R.ekac, je
smatrao da ima dobar odnos sa dlanovima Viiieia
nazvati i pitati bilo Sto. Odgovorit 6e i na neugodna
podruZnici, a takoder ga se uvijek moi,e pozxatina
odgovarao na s,i/a pitanja. Ako se bilo 1.ko nadle u
pitati. Silvana Dekovii rekla je kako nemajr.r ni5ta
nema njih. Groinro je na terenu, te5ko je dodi na I
Smatra da za svaki problem ne treba zvati pre,dsjed

ve6 skoro Sesti mjesec, ajoS nerna nitijedne knji
Domagoj Regvar pojasnio je da se najve6i clio

Plavog fokusa, a vrlo mali dio se odnosi na tiskanj
zadnje vrijeme Plavi fokus nitko niti ne otvori,
Cecilija Rotim predloZila je da se smanji tislt<anje P

a Plavi fokus moZe biti u dis.italnom obliku kako
uredni5tvu Plavog fokusa. Zvonimir Pardina pods.

Plavih fokusa. IllaZenka Stunja rekla je kako.je u p
kolege pri kraju mandata rekle da nije hila n krugu
je kako ne Leli rla ponovo bude tako, nego cla se s

otpremnina biviioj predsjednici. Gospodin Fi.egvar

zna(,i da zna za financije u 2019. kad je bivila preds.

malo demistificira tu otpremninu. Domagoj R.egv

isplaiuje suklaclno ugovoru o radu izmedu gospode
ovom trenutku nema informaciiu o todnom iznosu,

bjekafa. Zna da je u Zakonu o za5titi na
roslerlika moraju irnati vanjske suradnike.

la je kako oni, kao dlanovi Vije6a, kad
iStu, dobivaju pitanja o tome za5to toliko
u u ktikvim uvjetima rade, Silvana
bjekli Komore osigurani, je li se moglo
ustariova je obnovljena tim sredstvima.

pitanja. Razumi.je kolegu Pardinu i
ilo l4k5e na terenujer bi se moglo

na hjezinoj podruZnici postavljaju se

i oclgbvore, a ovako ih nema, Pitanja su

ratirna, pa one jedna drugu pitaju jesu li
ari kolje ljude interesiraju i takvi su
aju Ktq Mario Gazi6 vozi po Zagrebu. Nju

napada, ali desto se radi o kolegicama
ode6e ovlasti. Zvonimir Pardina rekao

on dpde do Splita. Dok tamo dode, ve6
o se ElaZe s prijedlogom o odluci do 50
Korhore. kao Sto su Komora

o$bore koji dorrose takvu odluku o

ad 300 tisuia Kuna odluke donosi

i. Tpkoder se pla6aju vanjski suradnici
nemd osobno Sto kriti i Zao mu je jer je
je poznaje i od prijer te da ga uvijek rnogu
pitanjakoja su moZda imali u svojoj
reki sastanak. Bio je u Sibeniku i tamo je
godnoj situaciji, Lrrijek gamoLe nazvati i

iv predsjednika, on ne bi bio tu da

ni odbor iznati Sto re6i kadju napadnu.
ika, zato postoje sjednice Vijeda. Sada je
iako su frnancijska sredstva planirana.

zdliteraf'xu odnosi na tro5kove
knjiga, Silvana Dek.ovi6 rekla je kako u
je kolegicu koja se trudi napisati dlanke.
rvog fokusa kako bi se smanjili tro5kovi,
sad i objavljuje. Ona je osobno u

jq kako je u Komori od 201 1. Str:

icp oti5la u mirovinu pa je zamolila da

ie rerkilo da se otpremnina definira i
iKomore kao poslodavca, an

i informacija moZe biti poslana u



pisanom obliku kako je to vei traZio gospodin

dobiti ugovor o radu kako bi mogli procijeniti je li
Regvar je rekao kako je taj ugovor bio pregledan

striktno po5tivao ugovor o radu, BlaZerrka Stunja re

znatipamoli da se to napi5e, Misli da nema osobni

treba ispridavatizbog svojih pitanja. Zanima ju ka

rekao da je to Opel insignia 2014. ili 2016. cijene

BlaZenka Stunja pitala je zaamortizirani aulo koji j
Skup5tinu, a drugi auto nije naveden zato Sto nije
jasno radi li se arnortizacija ili otpis za svakur godin

otpis radi u trenuLtku kad se prodaje automohil, A
vlasni5tvu Kotnore, a otpis se radi kad se automobi

se auto moZe amortizfuali, a u ovom trenutkr"r njeg

BlaZenka Stunja pitala je za Insigniu, je li ona amo

godine amortizira. BlaZenka Stunja je rekla daje u
pita za5to nije prikazan a am<>ftizaciia, odgovoreno
vrijednost nula. Automobil je jo5 u vlasni5tvuLK
BlaZenka Stunja pitala je u koju vrstu imovine
materijalnu imovinu. BlaZenka Stunja pitalaje je li
koji je bio pripremljen za Skup5tinu kao imovina'
jer u ovom trenutku nema tu informaciju. Ne'renka

misli da je ovo mjesto gdje bi se sve trebalo redi, a
joj se dini malo apsurdno. Agneza AleJksije'r'iri pita
revizija je zavrlila, pa ju zanima koliki su tno5kovi
je kako radun zatro5kove revizije joS rrije ir;postav

AgnezaAleksijervi6 pitala je za tro5kove prennije

godini troSkovi bili oko 35 tisuda Kuna, a u ovoj
radi o velikoj razlici. Domagoj Regvar je pcrjasnio

osiguranja od profesionalne odgovornosti, et u ovoj
dlanove. Radi se 4 iznosazal<oje fakture ispostavlj

se plaia unaprijed, zato se iznos nalazi u izvje56u'

izbori za delegate Skup5tine, bududi da se epidemi

Vije6a podsjetila je da se jo5 raspravlja o financij
ovom pitanju.
BlaZenka Stunja pitala je za tro5kove usluga prom

prema5ena planirana svota u izvr5enju. Domagoj

stavke na viSe razina, a ovd.je se radi o kontu na

odrLavanje online skup5tine koja se nije mrLg;la pr
je kako je Vije6e donijelo odluku o iznosu;zaL uslu
je svota premaiena. Predsjednik je pojasnio rla se

takoder ko5ta oko 700 dolara pojednom slanju,

prelazi niti jednu stavku navedenu u planu koji je
je predloZio da na svakoj sjednici bude todlkaL izvj

smatra da naziv anje predsj ednika nij e profes iona

sindikalcem i teSko je i neugodno obja5njavaLti stv

poraditi na komunikaciji kako bi svi bili info'rmi

izvje56e u kojem 6e predsjednik navesti sve rito je
odrZavanje radunala, u stavku 199 sto-ie tro5llovi

iu zanima koliki su ti tro5kovi za antivirustri pro

rekao je dane znatodan podatak, ali moZe provj
rm i zqkoliko licenci. Domagoj Regvar
ti. .A.girezu Aleksijevi6 zanima i todka

a. IllpZenka Stunja pitala je mogu li
hina ispravno ispla6ena. Domagoj

strand revizora i sve ispla6eno tako da se

la ie kako ona kao dlanica Viie6a to Zeli

iziir{ni automobil.ie job uvijek u
U zakonuje todno propisano kako

kU a vrijednost je nula,

, odgovoreno je da se auto svake

bio naveden jedan automobil pa

da sd ne moZe u iz;vje56u navesti

to naveden u izvje56u za2019. goclinu

omag$ Regvar rekao je kako 6e provjeriti
vek rikla je da je ovo njezin prvi mandat i

o sada ba5 nitko nije znao za taj auto, Sto

je ;za tro5kove revizora koji su planirani,
revizije. Domagoj Regvar rekao

a iznos se planirao temeljem ugovora.
igurarlja dlanova, bududi da su u pro5loj

oko 490 tisu6a. To.ioj nije jasno jer se

a u prlo5loj godini nije bilo tro5kova
godini ta je premija pladena za sve

Gernerali osiguranje. Premij a osiguranj a

:citijb Rotim pitala je kad 6e se raspisati

lo5ka situacija popravlja. Predsjednica
La, a pod todkom razno (e se razgovarati o

Zbe i informiranja, budu6i daje
gvar rekaoje da u planu postoje odredene

oi razini. Prema5ena sredstva odnose na

id.ie{i niti planirati. BlaZenka Stunja reklz

Ptrl agencije pajoj nije jasno zbog dega

odnose i na slanie newslettera koie
j Regvar rekao je da izvr5enje rre

vljen na web stranici. Sandro Vidmani6
prrgdsjednika o teku6im pitanjima, jer

. Na terenu ganazivaiu uhljebom i

i o kojima ne zna. Misli da bi trebal<r

dka bude
6 pitala je za
za antivirus pa



o dr Lav anje radunala i po prav akldij agnostika in
Domagoj Regvar rr:kao je dazaistaizgleda blisho,
licencama za antivirus, vei se radi i o odrZavaniu
predloZila je da se u bliskoj mogudnosti razrrnisli da
kako bi to smanjilo tro5kove. Predsjednica rr/ijeda

pitanja treba poslati odgovore te je reklla kako, se

Ad6)
Razno
Predsjednica Vijeia rekla je kako prvo daje
javili pod todkom razno,
Predsjednik je svima destitao Dan sestrinstva koji j
sjednici izvje56uje o svemu Sto se radilo, bilLo pod
Za obiljelavanje Dana sestrinstva udruZili sr-r se

njegovu inicijativu odrL,ana je tematskeL sjednJica
Hrvatskog sabora nLa kojoj su se artikulirali proble
web inar u or ganizaciji Zdravstveno g ve leud ili5ta
na sestrinstvs. Juis:r je odrLana i konferencijazam
Mlinarska, takoder u suradnji s udrugama i sindi
sastanci vezano uz uredbu o koeficijentima. Z,a sa

deiava s Uredbom, ali 6e u suradnji sa sindikatom
kad se popravi epidemiolo5ka situacija, Izvijestio j
kolegicom Ivek i orJrZao prerJavanje na Sver.rdili5tu
je, kao predsjednik Komore, dobio zahvalnicu. Rav
je Komora prepoznata kao instiucija u ovoj situaciji
podruZnica, o demu je pitala Cecilija Rotim, rekao j
iskomunicirati s predsjednicima podruZnica, a Ko
sukladno epidemiolo5kim uvjetima za rsdrLavanje s

jer se ne znakakva 6e biti situacija s epidemijom.
donesena odluka o tome da se organizinaju skup5ti
srpnja i raspi5u izbori za delegate sukladno pravili
te predlaLe da se neL sljedeioj sjednici Vijeda'do
demu ie se obavijestiti podrLrZnice kako bi zapode
epidemiolo5kim uvjetim4 a rnakon toga 6e Sredi5nj
odluke i obrasce. Predsjednikje podsjetio na
sjednici Vijeia. Izvijestio je o cijeni uniformi kojih
cijena bi bila sve zljedno 43,500 Kuna s PDV-om.
iskaznicom, dodi u du6an i odabrati uniformu' a K
stroj za tiskanje iskaznica kojeg je tralila OII Sisak
Bududi da ima dosta kolegica pogodenih potrr:som,
Vije6a donese odluka da se raspi5e poziv za one koj
uvjetirna kako je to bilo za zagrebadki potres;. Sa

onih koji su stradali u potresu, Predsjednikje odgo
crvenom oznakom, 66 sa Zutom i 130 sa zelenLom.

isplatu onima koji imaju crvene naljepnice, a pozivi
mogu raspisati naknadno. Ivica RaZnje'vi6 pitao je
dokumentaciju, predsjednik je odgovorio da smatra
Brankica Ividinec rekla kako bi trebalo rije5iti pom
vremena, pa dlanovi pitaju kad ie se podeti slati pri
da ne mora znaliti rja 6e svi zadovoliiti sve rLrviete prijaVu. Zahvalila je kolegici Agnezt

rtidkih usluga Sto joj izgledablisko.
li nije blisko. Tu se ne radi samo o
rvera Va backup. Agneza Aleksijevi6
se zaposli informatidar, budu6i da smatra
rdsjetflaje da se provjeri na koja sva

da qok ne6e biti dulji od osam dana.

sierdlriku, azatim ostalima koji su se

juder obiljeZen. Rekaoje kako na svakoj
kom razno. biilo pod posebnom todkom,

ikal, sestrinske udruge i Komore, a na
z)p zdravstvo i socijalnu politiku

i o seqtrinstvu. Nakon toga odrZan je
kojenf se govorilo o utjecaju pandemije
dije ppvodom stogodi5njice Skole
rm, Rgkao je kako se vi5e ne odrLavaju
jo5 ngma informacija o tome Sto se

omunlcirati s Ministarstvom zdravstva
o posjetiVaraZdinu gdje je bio s

ijever:, Zahvalio je OB VaraZdin od koje
lju bolnice rekao je da mu je drago Sto

epidelnije. Yezano uz skup5tine
: kakq 6e, kad se odluka donese, sve

odlu\a o odrZavanju izbora za delegate, o
s org4nizacijom skup5tina sukladno
izboriro povjerenstvo propisati potrebne
Sisl<u o kojoj se raspravljalo nazadrloj

tralpno ukupno I 45, a ukupna najvi5a
olegibe se mogu identificirati dlanskom
ora de platiti radun, Takoderje rekao da

Vidrpani6 pi1.ao je postoji li konadni broj
'io da postoji i da imamo 29 njih sa
sadp bi bilo dovoljno sredstava za

za onf sa Zutim i zelenim naljepnicama se

r6e lLi djelatnici ureda provjeriti
r djefatnici ureda trc mogu odraditi.
za pbtres, buduii daje ve6 pro5lo puno

a odluka se stalno odgada, Rekla je



Aleksijevi6 na donaciji za sisadku bolnicu, koju je i
reklaje kako preds.iednik sarn moZe donijeti odluk
tiskanje iskaznica, Tajnik Komore rekla je cla odl
dokumentacije za Stete od potresa svakako trerba do
pripremiti odluke, odnosno tro6e li to biti nevrlzano
potres, kao nova ocfluka o novom potresnom razdo
to odradivati. Puno je otvorenih pitanja. Predsjedni
a jo5 jednu sjednicu Vijeiu treba planirati do kraja
procedura i krenulo s realizaoijom u srpnju ili kol
provjeri koji iznos se sada moLe izdvojiti za Stetu.
novaca za one koji imaju cryenu oznaku, zbog dega
njima. Zvonimir Fardina predlaLe da se donese
obraclivanje. Prijedlog da se nabave unifomre i str
Dekovii pitala je zar predsjednik nema pravo potpi
Predsjednik je rekao da to nije odluka Vijeda, ved i
Aleksijevi6 zahvalila je Brankici Ividinec i rehla
Na5ice prikupila donacije. Brankica Ividinec i,.ahval
izvijestila o situaci.jli u bolnici. Silvana Dekovii rek
Komora udinila, a s;ada se ne moZe oteti doirnu da
malo pogubili jer sr: treba se znatitko Sto todrLo rad
sindikat. Misli da kolesice ne zanimanLi Lesnina ni
kolektivni, temeljniili granski ugovori. RuZno se

na Croduxovoj pumpi joj je ponuden popust z:a se
je kakoje odekivao da ie izvje5taj kojije traZila Si
izvje5taj nije stigao. Predsjednik je rekao kako je
izvje56e. Silvana Dekovi6 potvrdila je kako.je rekla
Vidmanii rekao je kako je dobio pitanj aveztano za
Dubravi: u kom sv<rjstvu i na koji nadin je to izvr5e
potpisan jer se po zakonu o volontiranju mora potpi
ili izvan radnog vreimena, je li bio dodijeljen rnen
volontiranju, kako-ie vodeno radno vrijeme alio je
potpisao ugovor. Zl,amolioje oditovanje na sva ta
ugovora, jer je i5ao pomagati kolegicama u KB Du
a kasnijeje svoj posao radio u uredu i nadoknadio
Sto moZe dokazati rnailovima koje je slao nakon
obveza, nije volontirao. Osjetio je poziv da pomo
problem, svima se rispridava. Smatra da niSta nije
volontiranje. O ost4janju dulje na radnom m.je:stu

vrijeme komunicireLo, Rekao je da ie odgovor
pitala je zaizmjene Statuta koje su spomenuter da
zahtjev Nadzornog odbora za izmjenom Statuta pa
promijeniti i sve ono Sto se Siroj javnosti dini nelog
Pravilnik o izdavanju Odobrenja nije u sklarlu s Pra
vezano uz zdravsfrenu njegu u kuii. T'zrjnik Komo
njegu u ku6i izdaju, Blaienka Stunja pitala je ho6e
uskladili, a neki su i zastarjeli jer su da'vno
pravilnici mijenjajuL ovisno o okolnostirna, Sto se ti
je Vijeie donijelo odluku da se izdaju potvrde,, a ne
pravilnika, svi zajerlno ih trehaju ,,prode5ljati'" i vidj
je najbolja moguia varijanta za danaSnje okolnosti, raS4je razine obrazovanja i opdenito za

osobrlo posjetila. Predsjednica Vijeda
o pomodi u smislu r-rniformi i stroja za

o dluku koja je bila za zagrebadki
lju ili 6e se raditi izmjene odluke, te 1;ko ie
a Vij{6a smatra da se moZe s tim krenuti,

kako bi se rije5ila pravna

Qamolila,j e da radunovodstv o
je$nik je rekao kako sada sigurno ima

je cr tpme samo htio informirati. Agneza
:o je i kolegica Gvozdanovi6 iz OZB
la je svima ko.ji su pomogli te je
je kzfko je zadnji put pitala Sto je

uppavlja Komorom. Misli da su se svi
Sto radi FruMS, Sto Komora, a Sto

uk jer je to u domeni sindikata, kao i
:calakad se vra6ala sa sjednice Vijeda i
id i flivu zavan. Sandro Vidmani6 rekao

a Dekovii svi dobiti na mail, ali
legica Dekoviri kasnije rekla da ne Zeli
da jrcj to izvje5ie ne treba. Sandro

tilanje bilo u radno vrijeme i tko je
ja. Predsjednik jerrekao kako nije bilo
va.Volontira.o je uLjednom ulazu ujutro,
o iitq je ostajao dulje na radnom mjestu,
rg vilemena. lKad je imao neodgodivih
kolegicama i kolegama, a ako je to
ije5io, nije dobio nikakvu naknadu za

tju kofegice glavne sestre s kojima je u to
i u pisanom obliku. BlaZenka Stunja
. Tajnik Komore je odgovorila da postoji

se bude zapodelo s izmjenama moZe se

im, plaZenka Stunja rekla je kako
ilnikgm o dodLatnom usavr5avanju, a

reklaje kako se potvrde za zdravsfvenu
se i6i u reviziju prervilnika kako bi se svi
Tajnik Komore rekla je kako se

ova Sva pravilnika ne vidi problem jer
a Odobrenia. Sto se tide ostalih

i Sto se treba promijeniti, odnosno koja



dana5nje sestrinstvo. BlaZenka Stunja pitala. je tko
odgovorila je daje to Vije6e ako se radi o pravilni
odredeno vrijeme rnoZe napraviti reviziju praviln
izmjene. Cecilija R,otim predloZila je da se pri
ureda te da Vijede poradi na tome da se akti usk
reklaje kako je predsjednicaNadzornog odbora
Poslovnik o radu }rladzornog odbora. T'ajnil: K:om
izmjene Statuta kako bi se mogao izracliti poslovni
u Statutu mora prvrr propisati da Nadzorni odbor i
Nadzornog odbora rekla je kako 6e Vijeiu poslati
takve akte. Nada Tadi6 predloZila je da na slj
i tajnik govore bez maske. Predsjednica Vijeda svi
sestrinstva i najavilla skoro odrZavanje nove sjedni

Sjednicaje zavr5ileL s radom u 14.07 sati.

Zapisnik vodila:

Anastazija S orii U ranii

icira promjenu pravilnika, tajnik Komore
ko.ji ponosi Vije6e. Rekla je kako kroz
u sufadnji s kolegama i predloZiti Vije6u
svi afti, ukljudujuii i pravilnik o radu
do krgja godine. Predsjednica Vije6a
la nlail s prij
pojabnilaje <

iail s prijedlogom da se izradi
da se prvo trebaju odraditi

Pred$jednik je dodatno pojasnio kako se

je zlhvalila na dolasku, destitala Dan
Vi.jefa.

lredsj ednica Vije6a Komore :

Mari4a FriSdic, magistra sestrinstva


